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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2011. június 29-én. 

Ülés helye: Kincses József Általános Iskola Kesztölc Iskola utca 68. 

 

Jelen vannak:  Kochnyák Sándor, Radovics Istvánné,  Nebehaj Rudolfné,   Simonek Antal, 

Szivek Péter képviselők, 

Gaál Lajos polgármester, 

Bognárné dr. Solymoskövi Veronika jegyző, jkv.-vezető 

 

Gaál Lajos: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket. Megállapítom, hogy a megválasztott 

képviselők száma 7 fő, jelen van 6 fő, az ülés határozatképes.  

 

Napirendi pontok:  

1. Beszámoló az Esztergomi Polgárőr Egyesület Kesztölci Csoportja tevékenységéről 

2. Tájékoztató a Kesztölc SE  és a községben működő sportegyesületek tevékenységéről.  

3. Turisztikai pályázati együttműködés a Pylis Borház Étteremmel 

4. Beszámoló az építésügyi igazgatásról 

5. 12,5 t súlykorlátozás az Öregfalu útjain 

6. Beszámoló a Kincses József Általános Iskola 2009/2010-es tanévéről  

7. Ister-Granum hitelfedezet vállalás 

8. Vízjogi engedély meghosszabbítása 

9. Közterületek gondozása, közmunkások munkavégzésének ellenőrzés – Simonek Antal 

képviselő,  tanácsnoki megbízással 

10. Képviselők tiszteletdíja – módosítás  

11. Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

12. Rendezési terv módosítása  

13. Egyebek 

Polgármesteri Hivatal Alapító Okirat módosítása 

- haszonbérleti kérvények 

- Ingatlanértékesítés 

- támfal panasz  

Aki az előterjesztett napirenddel egyetért, kézfelemeléssel jelezze!  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 63/2011. (VI. 29.) KKÖKt. 

határozata az ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az ülés előterjesztett napirendjét. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 
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1. Napirendi pont 

Beszámoló az Esztergomi Polgárőr Egyesület Kesztölci Csoportja tevékenységéről 

Bodrogai László: Nagyon várják a helység átadását, mert vannak olyan eszközök, melyeket ott 

lehetne tartani. Ilyen egy robogó, mely egyenlőre még Esztergomban van. Emberre is szükség 

lenne még, hogy hatékonyabb legyen a járőrözés. 

Pipa Ferencné:  Két pad van letéve a Széchenyi téren, házával szemközt. Jól el lehet bújni, ott 

zajlik a vircsaft esténként. Nem azt a funkciót tölti be, mint amikor elhelyezték. Kéri, hogy 

helyezzék el onnan a padot.  

Gaál Lajos: Első megoldáskánt javasolja, hogy a polgárőrök gyakrabban ellenőrizzék, de 

esetleg felül lehet vizsgálni a padok helyét. 

Bodrogai László: Beszél a rendőrséggel, a kmb-sel és a polgárőrökkel, jöjjenek gyakrabban.  

Kochnyák Sándor: Az egész parkot rongálják a gyerekek. Az nem játszótér.  

Gaál Lajos: Nem játszótér, hanem egy kegyhely, a szülők is figyeljenek oda. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 64/2011. (VI. 30.) KKÖKt. 

határozata az Esztergomi Polgárőr Egyesület Kesztölci Csoportja tevékenységről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az Esztergomi Polgárőr Egyesület Kesztölci 

Csoportja tevékenységről szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

2. Napirendi pont 

 

Tájékoztató a Kesztölc SE  és a községben működő sportegyesületek tevékenységéről  
Gaál Lajos: A labdarúgó szakosztály elnöke nem tudott személyesen eljönni. Volt egy 

munkamegbeszélés, ahol sok minden elhangzott. Többek között felmerült az 1% kérdése meg a 

pályázatoké. Megnézte az 1 %-ot, sajnos tényleg igaz, hogy évről évre csökken a felajánlás. A 

pályázatokkal sem állnak jobban. Kértük, hogy személyes bázist alakítson ki, ezt csak ő tudja. 

(Vöröskői István alpolgármester megérkezett, a Képviselő-testület létszáma 7 fő.) 

Kochnyák Sándor: Van egy vezetői stáb, azokkal kellene együtt dolgozni. 

Radovics Istvánné: Mindezek mellett azért dicséretet érdemel, mert egy osztállyal feljebb 

kerültünk, szakmailag meg van elégedve a testület, a pályázatokban meg segítünk. 

Gaál Lajos: A pénzügyi elszámolást még be kell nyújtania. 

Aki a fenti kiegészítéssel a beszámolót elfogadja, kézfelemeléssel szavazzon: 

 

 A Képviselő-testület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 65/2011. (VI. 30.) KKÖKt. 

határozata a Labdarúgó Egyesület tevékenységről 
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Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Labdarúgó Egyesület tevékenységről szóló 

beszámolót, azzal a feltétellel, hogy a pénzügyi beszámolót még benyújtja. A Képviselők 

elismeréssel nyugtázzák azt a tényt, hogy a csapat egy osztállyal feljebb került. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Judó Egyesület 

Gaál Lajos: Az egyesület munkájáról folyamatosan értesülnek a Képviselők, mert Pfluger Antal 

hetente küldi az eredményeket.  

Pfluger Antal: Felsorolva az eredményeket, kiemeli a kesztölci sportolókat, mert nagyon 

tehetségesek.  Több olyan gyermek is van közöttük, aki egyébként nem sok helyre jutna el, 

hátrányos helyzetűek. 

Radovics Istvánné: Köszöni Pfluger Antalnak, hogy a hátrányos helyzetű gyermekekkel is sokat 

foglalkoznak. Iskolától meg kéri. hogy terelgessék a rászorulókat az edzésre. 

Gaál Lajos: Megköszönve a sok munkát, kérdezi a Képviselőktől, hogy a beszámolót 

elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 66/2011. (VI. 30.) KKÖKt. 

határozata a Júdó Egyesület tevékenységről 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja a Júdó Egyesület tevékenységről szóló 

beszámolót, megköszönve az egész éve munkájukat. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

3. Napirendi pont 

Turisztikai pályázati együttműködés a Pylis Borház Étteremmel 

 

Papp Zoltán: A benyújtott pályázati hiánypótlás fázisában vannak. Mit is terveznek? A kerékpár 

túrizmus fellendítését, Kesztölc, Klastrompuszta területén. Ehhez csatlakozik Esztergom és az 

esztergomi Bazilika. Szervezett túrák lennének, több fokozattal. A Borház épületének középső 

szintje wellnes kialakítású lenne, de kellene egy együttműködési megállapodás az 

önkormányzattal is. Ez egy szándéknyilatkozat, elkötelezettséget nem jelent.  

Nebehaj Rudolfné: A kerékpár kölcsönzés milyen kőrben lenne, nyilvános? 

Papp: Igen, természetesen itt is, nem egy zárt dolog, nyilvános. 

Simonek Antal: Kerékpárutak? 

Papp Zoltán: Esztergom és Kesztölc között sajnos nincs. A gyalogos túristák nem szeretik, ha 

kerékpárosokkal találkoznak. El kellene választani a kettőt. Sajnos utak nincsenek. 

Radovics Istvánné: Mekkora összegre lehet pályázni? 

Papp Zoltán: 50 m forint, 50 %-os támogatással. 

Nebehaj Rudolfné: Ha aláírjuk, akkor milyen kötelezettség terheli az önkormányzatot? 

Papp Zoltán: Inkább támogató nyilatkozat ez, inkább arról szól, hogy nem fognak akadályozni. 

plakátok a településen, ismeretterjesztő anyagok. Ha kerékpár tároló kell,  támogatják a kérést. 
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A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 67/2011. (VI. 30.) KKÖKt. 

határozata a Pilis Borház támogatásáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete támogatja a Pylis Borház túrisztikai pályázatának 

benyújtását. A megállapodás aláírásával megbízza a polgármestert. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

 

4. Napirendi pont 

Beszámoló az építésügyi igazgatásról 

 

Gaál Lajos: Az alkalmazott főépítész, Kun János nagyon sok gondot vesz le a polgármester 

válláról, nagyon meg van elégedve a munkájával. Az írásos beszámolót mindenki megkapta. 

Gaál Lajos: Felelős műszaki tervező, kivitelező kell. 

Simonek Antal: Állítólag van ott még probléma, reped a beton. Végrehajtás során a 3 háznál 

vékonyka kis csövön injektáltak, jó volt az? Nem látni, hogy a másik oldalon kijött az anyag. 

Nem kellett volna először megkutatni? 

Gaál Lajos: Az első lépés az volt, hogy a süllyedés irányában megvizsgálták, a statikus is 

megállapította, hogy arra csúszik a ház. Az önkormányzat fizette a szakértői díjat. 

Kun János: Sajnos azt nem állíthatja, hogy végig jelen volt a munkálatoknál, de a támfal 

biztosan jó. Az injektálás híg betonnal történt. Sajnos az útjavítást a minisztériumban kivették a 

pályázatból, így nem lehetett teljes a helyreállítás. 

Radovics Istvánné: A kesztölci ipari parkban is Dorog ad engedélyt?  

Kun János: Igen, a Rendezési Tervbe foglaltaknak megfelelően. 

Vöröskői István: A tervkészítőnek van felelőssége, a kivitelezőnek is van felelőssége arra, hogy 

mit kellett volna csinálni, vagy mit nem. Nem az Önk. műszakija felel érte. 

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 68/2011. (VI. 30.) KKÖKt. 

határozata az építéshatósági munkáról 

 

Kesztölc Község Képviselő-testülete elfogadja az építéshatósági munkáról szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 
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5. Napirendi pont 

Súlykorlátozás 

 

Gaál Lajos: Az elmúlt évben bekövetkezett omlások és pincebeszakadások, valamint az 

Öregfalu útjainak alapozási hiányosságai következtében útjaink állapota rohamosan romlik. 

Megjelentek a nagy teherbírású szállítóeszközök, amelyek 40 tonna, vagy annál nagyobb 

össztömegűek. Ezt a forgalomterhelést útjaink és az úthoz közel épült lakóházak károsodás 

nélkül nem képesek elviselni. A 2010-ben átadott Klastrom utca alapozása sem a 40 t, vagy 

afeletti terhelésre készült, nem beszélve az út alatt húzódó pincékről. Javasolom, bízzuk meg 

Kun János főépítész urat, hogy a szeptember 28-i testületi ülésre készítse elő a Széchenyi utca, 

Klastrom utca, Dózsa György utca, Iskola utca, Kosári utca és a Kossuth utca vonatkozásában 

bevezetendő 12,5 t súlykorlátozást. A korlátozás bevezetésének tervezett időpontja: 2011. 

október 1. legyen. 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 69/2011. (VI. 30.) KKÖKt. 

határozata súlykorlátozásról 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete megbízza Kun János főépítészt, hogy Széchenyi utca, 

Klastrom utca, Dózsa György utca, Iskola utca, Kosári utca és a Kossuth utca vonatkozásában  

készítse elő a 12,5 t súlykorlátozás bevezetésének törvényes lehetőségét. 

 

Felelős: Kun János főépítész 

Határidő: 2011. szeptember 28. 

 

6. Napirendi pont 

Beszámoló a Kincses József Általános Iskola 2009/2010-es tanévéről 

 

Nagyné Engler Zsuzsanna intézményvezető: Nehéz, de szép munka van mögöttünk. Nekem is 

meg kellett tanulni, pedagógiailag is nehéz volt, fárasztó, de szép. Ez egy koordináló munka. A 

pályázatba foglaltaknak megfelelően igyekeztem a munkámat ellátni. 

Áttanítás csak a kisebb óraszámú tantárgyakban lehet. Ez már korábban is megvalósult. Most a 

gyógytestneveléssel bővült a kör, szeptembertől utazó gyógypedagógus látja el a feladatot. 

Fontos még a nemzetiségi nyelvoktatás. A bázisintézményben volt vizsgálat. A nemzetiségi 

oktatás nagyon fontos egyrészt a hagyományőrzés, másrészt a nyelvismeret miatt.  

Tordáné Petrik Etelka tagintézmény-vezető: Megköszöni, hogy támogatták az iskolát, 

kollégáknak az egész évi munkát. 

Radovics Istvánné: Kérdezi, hogy hogyan tervezi a jövő évi programot? Sport, informatika, 

nyelvoktatás? Készül e valamilyen újdonságra? 

Tordáné Petrik Etelka: Az interaktív táblák sokat fognak segíteni. Informatika esetén jó lenne 

egy szakkör. Az idegen nyelv oktatása terén is jó lenne, ha szakköri formában elsőtől lehetne a 

gyerekeket bekapcsolni. A szlovák nyelvoktatás egy kicsit szórakoztatóbb, érdekesebb legyen. 

Ebben  a szlovák nyelvet oktató pedagógusokra számít. 

Radovics Istvánné: A sport? 
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Tordáné Petrik Etelka: Azt is támogatjuk: a sportköröket, a judót, a focit. Nyáron fel fogjuk 

újítani a sportpályát.  

Radovics Istvánné: Mit szeretnél a fűtésen kívül? 

Tordáné Petrik Etelka: A tetőszerkezet nagyon rossza állapotban van. Nagyon szitásak a 

cserepek. 

Simonek Antal: Helyi vállalkozókkal társadalmi munkában nem lehet? 

Gaál Lajos: A lehető legolcsóbban gazdálkodunk. A fűtésre már van terv, jövőre esetleg egy 

tető rendbe hozatala lehetne. 

Radovics Istvánné: Azért bevált a társulás is, nem magában vannak, van összehasonlítási alap, 

Zsuzsinak a nyugodt tempója érvényesül nálunk is, a szülők is látják az eredményeket. Sokat 

dolgoztatok, köszönjük, szolgáljon dicsőségül, hogy nő a létszám az iskolában. 

Gaál Lajos: Köszöni a pedagógusoknak, az egész évi munkát. Ha nincs több hozzászólás, 

kérdezi, hogy a beszámolót elfogadják-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 70/2011. (VI. 30.) KKÖKt. 

határozata a Kincses József Tagiskola 2010/2011. évi tanévének beszámolójáról 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete elfogadja a Kincses József Tagiskola 2010/2011. évi 

tanévének beszámolóját. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

7. Napirendi pont 

Ister-Granum hitelfedezet vállalás 

 

Gaál Lajos: Az írásos előterjesztés kiment. 

Radovics Istvánné: Nem vagyunk abban a helyzetben, hogy kötelezettséget vállaljunk. Kaptunk 

onnan pénzt? 

Gaál Lajos: Egyszer 300 e Ft-ot. Ezek a pályázatok nem érintenek minket. Sajnos a pénzünk 

kevés hozzá. 

Radovics Istvánné: Most is csak a bor utat támogatják.  

Kochnyák Sándor: A Művelődési Ház többlet kiadásainak fedezetével is gondok vannak. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 71/2011. (VI. 30.) KKÖKt. 

határozata az Ister-Gránum EGTC részére készfizető kezesség vállalásáról 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete a vis maior káresemények helyreállítási költségek önrészeit  

figyelembe véve nem tud  készfizető kezességet vállalni  az Ister-Granum EGTC Határtalan 

desztináció című, HUSK/0801/1.3.1/0074 jelű pályázatához kapcsolódó hitelhez.   

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. július 15. 
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8. Napirendi pont 

Vízjogi engedély meghosszabbítása 

 

Gaál Lajos: Az írásos előterjesztést mindenki megkapta. Ez egy elvi dolog, a fejlesztésről 

később kell dönteni. A meghosszabbítás költsége az Écs keret terhére történhet. A településeket 

hozzávetőleg  50 - 100 e Ft közötti összeg terheli.  

Aki az előterjesztéssel egyetért, kézfelemeléssel jelezze! 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 72 /2011. (VI.30.) KKÖKt. 

határozata Kesztölc – Leányvár - Piliscsév községek közös szennyvíztisztító telepe 

bővítésének vízjogi létesítési engedélye meghosszabbításáról  

 

Kesztölc község Képviselő-testülete úgy dönt, hogy  a közös szennyvíztisztító telep fejlesztésére 

vonatkozó H-9349-8/2008. számú vízjogi létesítési engedély érvényességét meg kívánja 

hosszabbítani. Az eljárási díj az Écs keret terhére, a három település között egyenlő arányban 

megosztva kerül megfizetésre. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. július 30. 

 

 

9. Napirendi pont 

Közterületek gondozása, közmunkások munkavégzésének ellenőrzése  

 

Gaál Lajos: Felmerült, hogy a képviselők vállalnák egyes, közmunkások által végzett,  

feladatok ellenőrzését a településen.  

Már beszélt Simonek Antal képviselővel, aki elvállalná a feladatot.  

Bognárné: Mivel a tanácsnok megnevezése az SZMSZ mellékletében van felsorolva, így egyben 

rendeletet is módosítani kell.   

Gaál Lajos: Kérdezi a Képviselőket, hogy a javaslattal egyet értenek-e? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 9/2011. (VI. 30. ) önkormányzati 

rendelete a Képviselő-testület szervezeti és működési szabályzatának módosításáról 

 

Gaál Lajos: Megszemélyesítve a tanácsnoki munkakört, javaslom Simonek Antalt kinevezni 

tanácsnokká. 

Aki a javaslattal egyetért, kérem kézfelemeléssel jelezze! 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 73 /2011. (VI.30.) KKÖKt. 

határozata tanácsnok kinevezéséről 

 

Kesztölc község Képviselő-testülete a Közterületek gondozását, közmunkások munkavégzésének 

ellenőrzését végző tanácsnokká megválasztja Simonek Antal képviselőt. 
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Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. július 30-tól folyamatos 

 

10. Napirendi pont 

Képviselők tiszteletdíja  

 

Gaál Lajos: Az írásos előterjesztésben indoklásra került a változtatás szükségessége. Kérdezi a 

Képviselőket, hogy van-e más javaslat vagy hozzászólás? 

Nincs.  

A Képviselőtestület 6 igen szavazattal 1 tartózkodás mellett a következő rendeletet alkotta: 

 

Kesztölc község Önkormányzata Képviselő-testületének 10/2011.(VII.1.) önkormányzati 

rendelete a képviselők tiszteletdíjáról 

 

11. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

 

Gaál Lajos: Az írásos előterjesztést mindenki megkapta, nem kívánja kiegészíteni. Kérdezi a 

Képviselőket, hogy van-e kérdés, hozzászólás? Nincs. 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 74/2011. (VI.30.) KKÖKt. határozata 

a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

szóló beszámolóról 
Kesztölc Község Képviselő- testülete elfogadja a két ülés közötti időszak eseményeiről és a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót. 

 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: azonnal 

 

Gaál Lajos: A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratát a 15/2011.(III. 2.) számú határozattal 

módosította a Képviselő-testület, melyet ki kellene egészíteni az előterjesztésnek megfelelően. 

Kérdezi a Képviselőket, hogy elfogadják-e a javaslatot? 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot hozta:  

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 75/2011. (VI.30.) KKÖKt. határozata 

a 15/2011.(III.2.) számú képviselő-testületi határozat kiegészítéséről 
 

Kesztölc Község Képviselő- testülete kiegészítve a 15/2011.(III.2.) számú határozatát a 

Polgármesteri Hivatal Alapító okiratát úgy módosítja, hogy a 7. és a 12. pontot hatályon kívül 

helyezi. 

Felelős: Kissné Dinnyés Szilvia pü. főelőadó 

Határidő: 2011. július 12. 

 

 

file:///C:/Users/Erika/Documents/augusztus%2015-től/előterjesztések/2011/május%2025/Tájékoztató%20a%20két%20ülés%20közötti%20időszak%20eseményeiről.doc
file:///C:/Users/Erika/Documents/augusztus%2015-től/előterjesztések/2011/május%2025/Tájékoztató%20a%20két%20ülés%20közötti%20időszak%20eseményeiről.doc
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12.  Napirendi pont 

Egyebek 

 

12.1 Haszonbérlet 

Gaál Lajos: Haszonbérleti kérvényt nyújtott be Gál Gréta kesztölci lakos. Kérem a Bizottságot, 

hogy ismertessék véleményüket. 

Szivek Péter: Bizonyos részek nem tisztázottak, addig nem kívánja bérbe adni. 

Gaál Lajos: Aki egyetért a Bizottság véleményévek, kézfelemeléssel jelezze! 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 76/2011. (VI.29.) KKÖKt. határozata 

Gál Gréta haszonbérleti kérelméről 

 

Kesztölc Község Képviselő- testülete nem kívánja bérbe adni Gál Gréta kérelmezőnek a 

kesztölci 0205/80 hrsz.ú önkormányzati ingatlant. 

Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. július 15. 

 

12.2 Ingatlanvásárlási kérelem 

 

Gaál Lajos:  Egyenlőre csak szóban történtek tárgyalások, egy fogorvos, aki itt a faluban 

praktizálna, keres egy biogazdálkodásra is alkalmas földterületet.  Támogatná a kérést, de csak 

akkor, ha legalább 10 évre elkötelezné magát, mint fogorvos.  

Nebehaj Rudolfné: Több területet megnéztek, érdekelné a Cseresznyéshát környékén egy 

nagyobb darab, de ott van benne magánterület is. Lehetne 500.-Ft/m2 az ár. 

Szivek Péter: Szép területek vannak a Boki környéken is, az ott tisztán önkormányzati terület, 

de lenne terület Klastrom felé is. 

Nebehaj Rudolfné:  Egyenlőre nyitva lehet hagyni a kérdést, mert még nincs konkrét terület. 

 

12.3 Samu Erzsébet kérése 

Gaál Lajos: Bejelentő problémája, hogy a támfala több helyen megrepedt. Összefüggésbe hozza 

a Kosári utcai vis maior eseménnyel. Kérése szerint az önkormányzat járuljon hozzá a 

javításhoz. 

Vöröskői István: Az a véleménye, hogy saját területének állagmegóvása mindenki maga 

kötelessége, az önkormányzatnak nincs módja magán területen hozzájárulni. 

Gaál Lajos:  Aki egyetért alpolgármester úr javaslatával, kézfelemeléssel jelezze! 

 

A Képviselő-testület 7 igen szavazattal a következő határozatot fogadta el: 

 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 77/2011. (VI.29.) KKÖKt. határozata 

Samu Erzsébet támfal helyreállítási kérelméről 

 

Kesztölc Község Képviselő- testülete úgy dönt, hogy az önkormányzatnak nincs módja magán 

területen hozzájárulni támfal javításához. 
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Felelős: Gaál Lajos polgármester 

Határidő: 2011. július 15. 

 

13.  Napirendi pont 

Rendezési Terv – elírás javítása 

 

Bognárné:  A tavaly elfogadott Rendezési Terv használata során derült ki, hogy a tervezők 

tévedésből elírták  a 3. számú térképen a 349. helyrajzi számtól a 355.  helyrajzi számig, mert ott 

helyesen Lf-1 övezeti besorolás lett elfogadva. Tulajdonképpen egyetlen lehatároló vonal 

meghúzása maradt ki. Ebből adódóan már érvényes építési engedéllyel rendelkezők nem tudják 

további érdekeiket érvényesíteni és kártérítési igénnyel léptek fel az önkormányzat felé.  Az 

Építési törvény 9/A. §-sa szerint a véleményeztetési eljárás elhagyható, ha  a módosítás elírás 

javítása vagy rajzi feldolgozásból eredő hiba korrigálása érdekében történik. 

Javasolja az előterjesztett javítás rendelet-módosítással történő elfogadását. 

Gaál Lajos: Aki egyet ért az előterjesztéssel, kézfelemeléssel szavazzon! 

 

A Képviselőtestület 7 igen szavazattal a következő rendeletet alkotta: 

 

Kesztölc község Önkormányzata képviselő-testületének 11/2011.(30.) önkormányzati 

rendelete a helyi építési szabályzatáról és szabályozási tervéről szóló 6/2010. (VII.19.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 

 

 

Az ülésen más nem hangzott el, Gaál Lajos polgármester megköszönte a részvételt és az ülést 

bezárta. 

 

 

 

 

 

 

Gaál Lajos     Bognárné dr. Solymoskövi Veronika 

polgármester       jegyző 

 

 

 


